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 О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  -  П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Регионално развитие – Устройство на територията, 

общинска собственост и инфраструктура” 

 

 

ПРОТОКОЛ  № 3 

от заседание на ПК “Регионално развитие – Устройство на територията, общинска 

собственост и инфраструктура”, проведено на 28.02.2024 г. от 15:30 часа в 1302 

зала в сградата на община Пазарджик 

  

На заседанието присъстваха: Трендафил Величков, Николай Пъндезов, 

Валери Вълков, Стоян Самунев, Атанас Шопов, Калинка Минкова и Атанас 

Качаков.  

Докладчици и гости бяха: г-жа Елена Куцева – Секретар на Общината;  

г-жа Мария Йорданова – управител на БМ СПЖФНСИ; г-н Георги Гайдаров – 

директор на дирекция БОС; д-р Весела Тодорова – директор на дирекция ОК; 

инж. Георги Дундаров – директор на дирекция СТОС; инж. Теменушка Иванова – 

началник отдел УОС; инж. Виргиния Вълкова - началник отдел КРВП; г-н Лазар 

Попов и г-н Борис Владов – общински съветници. 

 

Заседанието протече при следния дневен ред:  

 1. Вх.№204/23.02.2024 г. Предложение от г-н Благо Солов за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

 Докладва г-н Благо Солов – общински съветник 

 

 2. Вх.№202/23.02.2024 г. Предложение от г-н Борис Владов за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

 Докладва г-н Борис Владов – общински съветник 

 

3. Вх.№201/23.02.2024 г. Предложение от г-н Трендафил Величков за 

приемане на решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - 

Пазарджик. 

Докладва г-н Трендафил Величков – общински съветник 

 

4. Вх.№203/23.02.2024 г. Предложение от г-н Стоян Самунев за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Докладва г-н Стоян Самунев – общински съветник 

 

5. Вх.№214/27.02.2024 г. Предложение от г-н Лазар Попов за приемане на 

решение за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

Докладва г-н Лазар Попов – общински съветник 

 

6. Вх.№196/22.02.2024 г. Одобряване на структурата на Община Пазарджик. 

Докладва г-жа Елена Куцева – Секретар на Общината 
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7. Вх.№175/19.02.2024 г. Отдаване под наем за срок от 5 години на 

Сдружение „Добро сърце – Пазарджик” на част от недвижим имот – частна 

общинска собственост. 

Докладва г-жа Мария Йорданова – управител на БМ СПЖФНСИ 

 

8. Вх.№183/20.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на жилищни нужди 

и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 

9. Вх.№190/21.02.2024 г. Приемане на инвестиции в активи, публична 

общинска собственост /ПОС/, извършени от оператора по ВиК през 2023 г., като 

част от задължителното /минимално/ ниво, приети при сключване на договор с 

АВиК на обособената територия. 

Докладва г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 

10. Вх.№136/08.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредба за условията, реда и критериите за финансово 

подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Докладва д-р Весела Тодорова – директор на дирекция ОК 

 

11. Вх.№189/21.02.2024 г. Определяне на представител на Община 

Пазарджик в Асоциацията по ВиК, както и неговите позиции и мандат за 

редовното заседание на Асоциацията по ВиК на обособена територия, обслужвана 

от „Водоснабдяване и канализационни услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик, насрочено 

за 14.03.2024 г.  

Докладва инж. Георги Дундаров – Директор на дирекция СТОС 

 

12. Вх.№191/21.02.2024 г. Даване на съгласие в полза на Община 

Пазарджик да бъде учредено възмездно безсрочно ограничено право на 

прокарване върху част от поземлен имот – публична държавна собственост с 

идентификатор 55155.19.369 по КККР на гр. Пазарджик. 

Докладва инж. Георги Дундаров – Директор на дирекция СТОС 

 

13. Вх.№177/19.02.2024 г. Корекция на фактическа грешка в Решение 

№108/27.04.2023 г. на Общински съвет – Пазарджик, взето с Протокол №4. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

14. Вх.№187/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на кабелна линия НН от БКТП „Зайкови мандри“ до 

ново ел. табло, монтирано пред ПИ с идентификатор 55155.8.193, местност 

Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. Пазарджик. 

https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
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Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

15. Вх.№186/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на кабел 1 kV от съществуващ кабелен разпределителен 

шкаф, монтиран пред ПИ 55155.8.215 и свързан с изход „Г“ на БКТП „Зайкови 

мандри“ до ново ЕТ, монтирано пред ПИ с идентификатор 55155.8.216, местност 

Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

16. Вх.№188/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на електропровод, свързващ фотоволтаична централа в 

ПИ 55155.19.310, местност Азмака, землището на гр. Пазарджик, общ. 

Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

17. Вх.№185/21.02.2024 г. Одобряване на Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за трасе на кабел НН от съществуващо ЕТ пред ПИ с 

идентификатор 15028.136.544 до ново ЕТ, монтирано пред ПИ 15028.41.1, 

местност „Шеолу”, землището на с. Главиница, общ. Пазарджик. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

18. Вх.№176/19.02.2024 г. Изразяване на предварително съгласие за 

провеждане на процедура по промяна предназначението по реда на ЗОЗЗ на части 

от имоти с идентификатори 06149.44.14 и 06149.44.11 по КККР на землището на 

с. Братаница. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

19. Вх.№211/26.02.2024 г. Разрешаване изработването на Подробен 

устройствен план – ПЗ и относно имот с идентификатор 65437.92.38 в местност 

„Пасището” по КККР на землището на с. Сарая. 

Докладва арх. Димитър Боюклиев – Главен архитект на Общината 

 

20. Вх.№159/16.02.2024 г. Продажба чрез публичен търг с тайно наддаване 

на имоти, частна общинска собственост, находящи се в селата Алеко 

Константиново, Мало Конаре, Черногорово и Юнаците. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

21. Вх.№157/16.02.2024 г. Учредяване право на пристрояване в общински 

поземлен имот с идентификатор 15028.502.828 по КККР на с. Главиница, общ. 

Пазарджик. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

22. Вх.№ 156/16.02.2024 г. Прекратяване на съсобственост с Общината 

върху поземлен имот с идентификатор 55155.502.143 по КККР на гр. Пазарджик. 
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Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

23. Вх.№155/16.02.2024 г. Даване съгласие за закупуване от Община 

Пазарджик на проектен имот с идентификатор 56561.502.2047 по КККР на с. 

Пищигово. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

24. Вх.№154/16.02.2024 г. Даване съгласие за закупуване от Община 

Пазарджик на проектен имот с идентификатор 56561.502.2043 по КККР на с. 

Пищигово. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

25. Вх.№132/08.02.2024 г. Одобряване на годишен план за ползване на 

дървесина от горски територии, собственост на Община Пазарджик през 2024 г. и 

даване съгласие за ползване на дървесината чрез продажба на стояща дървесина 

на корен. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

26. Вх.№137/12.02.2024 г. Определяне на части от имот, публична 

общинска собственост, находящи се в сграда с идентификатор 55155.505.1153.1, 

гр. Пазарджик, ул. „Любен Боянов” №1, за отдаване под наем с предназначение – 

организиране на дейности, свързани с трудотерапия за лица в неравностойно 

положение, за срок от десет години. 

Докладва инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 

27. Вх.№184/20.02.2024 г. Отчет за работата на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли – декември 2023 г. 

 

28. Вх.№158/16.02.2024 г. Отчет за изпълнение на решенията на Общински 

съвет – Пазарджик за периода юли – декември 2023 г. 

 

По първите 5 точки от дневния ред на комисията, касаещи предложения за 

приемане на решения за избор на заместник председатели на Общински съвет – 

Пазарджик, по отношение на числеността на заместник председателите 

предложенията са две: за двама и за четирима. Г-н Валери Вълков предложи да се 

гласува числеността на заместник председателите.  

С 2 гласа – за, 1 – въздържали се, 3 – против, предложението за двама 

заместник председатели не се прие. 

С 4 гласа – за, 2 – въздържали се, 0 – против, предложението за 

четирима заместник председатели беше прието. 

 

По първа точка от дневния ред: присъстващите членове на комисията 

разгледаха предложение, постъпило от г-н Благо Солов за приемане на решение за 

избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 
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С 2 гласа – за, 3 – въздържали се, 1 – против, предложението не се прие. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Не приема направено 

предложение и проект за решение. 

 По втора точка от дневния ред: г-н Борис Владов докладва предложение с 

проект за решение относно предложение за приемане на решение за избор на 

заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

С 5 гласа – за, 1 – въздържали се, 0 – против, предложението беше 

прието. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По трета точка от дневния ред: г-н Трендафил Величков докладва 

предложение с проект за решение относно предложение за приемане на решение за 

избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

С 6 гласа – за, 0 – въздържали се, 0 – против, предложението беше 

прието. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По четвърта точка от дневния ред: г-н Стоян Самунев докладва 

предложение с проект за решение относно предложение за приемане на решение 

за избор на заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

С 6 гласа – за, 0 – въздържали се, 0 – против, предложението беше 

прието. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По пета точка от дневния ред: г-н Лазар Попов докладва предложение с 

проект за решение относно предложение за приемане на решение за избор на 

заместник председатели на Общински съвет - Пазарджик. 

С 6 гласа – за, 0 – въздържали се, 0 – против, предложението беше 

прието. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 



 6 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По шеста точка от дневния ред: г-жа Елена Куцева докладва предложение 

с проект за решение относно одобряване на структурата на Община Пазарджик. 

Г-жа Елена Куцева отбелязя най-съществените промени, които се предлагат 

в представения материал.  

Г-н Пъндезов предложи да се промени наименованието на отдел „Кадастър, 

регулация и вертикално планиране” в Дирекция „Архитектура, и териториално 

устройство”, тъй като Кадастърът е извън Общината и по този начин функцията 

не отговаря на името. 

Г-н Гайдаров счита, че юристите трябва да се произнесат. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По седма точка от дневния ред: г-жа Мария Йорданова докладва 

предложение с проект за решение относно отдаване под наем за срок от 5 години 

на Сдружение „Добро сърце – Пазарджик” на част от недвижим имот – частна 

общинска собственост. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По осма точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва предложение 

с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на жилищни нужди 

и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община Пазарджик. 

Относно питане в предходни комисии за наемните цени, г-н Гайдаров 

поясни, че цените за наемите са регламентирани в настоящата Наредба.  

Г-н Валери Вълков, с цел урегулиране в пазарна посока, предложи наемната 

цена за 1 /един/ квадратен метър полезна жилищна площ да се промени както 

следва:  

1.за жилище в І зона от 0.40 лева на 0.89 лева, 

2.за жилище в ІІ или по голяма зона от 0.30 лева на 0.79 лева. 

С 5 гласа – за, 1 – въздържали се, 0 – против, предложението на г-н 

Вълков беше прието. 
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Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по материала. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и предлага: 

В чл. 36. (1) наемната цена за 1 /един/ квадратен метър полезна жилищна 

площ да се промени както следва:  

1.за жилище в І зона от 0.40 лева на 0.89 лева, 

2.за жилище в ІІ или по голяма зона от 0.30 лева на 0.79 лева. 

 

По девета точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на инвестиции в активи, 

публична общинска собственост /ПОС/, извършени от оператора по ВиК през 

2023 г., като част от задължителното /минимално/ ниво, приети при сключване на 

договор с АВиК на обособената територия. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По десета точка от дневния ред: д-р Весела Тодорова докладва 

предложение с проект за решение относно Приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Г-н Трендафил Величков запозна присъстващите с негово предложение в 

комисия „Култура”, касаещо допълнителното финансиране. 

Г-н Величков предлага допълнителното целево финансиране за едно 

предложение да бъде до 50 000 лв. 

С 6 гласа – за, 0 – въздържали се, 0 – против, предложението на г-н 

Величков беше прието. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по материала. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като се 

запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и 

чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното предложение и проект 

за решение и предлага: в чл.7б, ал.1 допълнителното целево финансиране за едно 

предложение да бъде до 50 000 лв. 

По единадесета точка от дневния ред: инж. Георги Дундаров докладва 

предложение с проект за решение относно определяне на представител на 

Община Пазарджик в Асоциацията по ВиК, както и неговите позиции и мандат за 

редовното заседание на Асоциацията по ВиК на обособена територия, обслужвана 

https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
https://www.pazardzhik.bg/bg/novini/proekt-na-naredba-za-usloviyata-reda-i-kriteriite-za-finansovo-podpomagane-na-sportnite-deynosti-v-obshtina-pazardzhik
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от „Водоснабдяване и канализационни услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик, насрочено 

за 14.03.2024 г. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По дванадесета точка от дневния ред: инж. Георги Дундаров докладва 

предложение с проект за решение относно даване на съгласие в полза на Община 

Пазарджик да бъде учредено възмездно безсрочно ограничено право на 

прокарване върху част от поземлен имот – публична държавна собственост с 

идентификатор 55155.19.369 по КККР на гр. Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По тринадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова докладва 

предложение с проект за решение относно Корекция на фактическа грешка в 

Решение №108/27.04.2023 г. на Общински съвет – Пазарджик, взето с Протокол 

№4. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По четиринадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова 
докладва предложение с проект за решение относно Одобряване на Подробен 

устройствен план – Парцеларен план за трасе на кабелна линия НН от БКТП 

„Зайкови мандри“ до ново ел. табло, монтирано пред ПИ с идентификатор 

55155.8.193, местност Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. 

Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 
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Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По петнадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова докладва 

предложение с проект за решение относно Одобряване на Подробен устройствен 

план – Парцеларен план за трасе на кабел 1 kV от съществуващ кабелен 

разпределителен шкаф, монтиран пред ПИ 55155.8.215 и свързан с изход „Г“ на 

БКТП „Зайкови мандри“ до ново ЕТ, монтирано пред ПИ с идентификатор 

55155.8.216, местност Зайкови мандри, землището на гр. Пазарджик, общ. 

Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По шестнадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова докладва 

предложение с проект за решение относно одобряване на Подробен устройствен 

план – Парцеларен план за трасе на електропровод, свързващ фотоволтаична 

централа в ПИ 55155.19.310, местност Азмака, землището на гр. Пазарджик, общ. 

Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По седемнадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова урджева 

докладва предложение с проект за решение относно разрешаване Одобряване на 

Подробен устройствен план – Парцеларен план за трасе на кабел НН от 

съществуващо ЕТ пред ПИ с идентификатор 15028.136.544 до ново ЕТ, 

монтирано пред ПИ 15028.41.1, местност „Шеолу”, землището на с. Главиница, 

общ. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 
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Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По осемнадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова докладва 

предложение с проект за решение относно изразяване на предварително съгласие 

за провеждане на процедура по промяна предназначението по реда на ЗОЗЗ на 

части от имоти с идентификатори 06149.44.14 и 06149.44.11 по КККР на 

землището на с. Братаница 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По деветнадесета точка от дневния ред: инж. Виргиния Вълкова джева 

докладва предложение с проект за решение относно Разрешаване изработването 

на Подробен устройствен план – ПЗ и относно имот с идентификатор 65437.92.38 

в местност „Пасището” по КККР на землището на с. Сарая. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно Продажба чрез публичен търг с тайно 

наддаване на имоти, частна общинска собственост, находящи се в селата Алеко 

Константиново, Мало Конаре, Черногорово и Юнаците. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и първа точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект за решение относно учредяване право на 



 11 

пристрояване в общински поземлен имот с идентификатор 15028.502.828 по 

КККР на с. Главиница, общ. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и втора точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект за решение относно Прекратяване на 

съсобственост с Общината върху поземлен имот с идентификатор 55155.502.143 

по КККР на гр. Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и трета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 
докладва предложение с проект за решение относно даване съгласие за 

закупуване от Община Пазарджик на проектен имот с идентификатор 

56561.502.2047 по КККР на с. Пищигово. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По двадесет и четвърта точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект за решение относно даване съгласие за 

закупуване от Община Пазарджик на проектен имот с идентификатор 

56561.502.2043 по КККР на с. Пищигово. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 
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По двадесет и пета точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект за решение относно одобряване на годишен план 

за ползване на дървесина от горски територии, собственост на Община Пазарджик 

през 2024 г. и даване съгласие за ползване на дървесината чрез продажба на 

стояща дървесина на корен. 

Г-жа Теменушка Иванова отговори на питане за вида на дървесината и къде 

се намира. 

На въпрос на г-н Трендафил Величков включена ли е „Бабина гора” в 

Горско – стопанския план, г-жа Теменушка Иванова ще провери. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Присъстващите членове на комисията гласуваха „за” положително 

становище по предложението. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и шеста точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова 

докладва предложение с проект за решение относно определяне на части от имот, 

публична общинска собственост, находящи се в сграда с идентификатор 

55155.505.1153.1, гр. Пазарджик, ул. „Любен Боянов” №1, за отдаване под наем с 

предназначение – организиране на дейности, свързани с трудотерапия за лица в 

неравностойно положение, за срок от десет години. 

Постоянна комисия РРУТОСИ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и проект за решение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на 

Общински съвет. 

По двадесет и седма точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за работата на Общински съвет – Пазарджик за периода юли – 

декември 2023 г. за сведение. 

По двадесет и осма точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – Пазарджик за 

периода юли – декември 2023 г., за сведение. 
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